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 STED: Øygard ungdomsskole  

 DATO: 03.10.2017  

 STED: Skolen  

 MØTELEDER: Iram Malik  

FAU MØTEREFERENT: Terje Lauvvik  

Til stede:  

Forfall:  

SAK  ANSVARLIG 

1 Forebyggende avdeling /»Ungdomsteamet» i kommunen. 

Audun Hembre og Espen Hegna fra forebyggende team informerte om 
utfordringer de jobber med. Antall stillinger er nå økt fra 2  til 4, og de blir 
snart 5 i dette teamet. De jobber bl.a. med problemstillinger knyttet til rus, 
sosiale medier, konflikter, trusler og uheldige grupperinger. 

 

2 Rektor informerer 
Fungerende rektor informerte om hva som skjer om dagen, bl.a.: 

 Chromebook og overgang fra ItsLearning til Google Classroom. 8e har fått 
Chromebook. Resten av 8.trinn + 9. trinn vil få Chromebook etter hvert. 
10.trinn fortsetter å bruke ItsLearning.  

 Det blir gudstjeneste ifm. jul. Det vil være påmelding til denne, i samsvar 
med nye retningslinjer. Det vil bli et likeverdig alternativt tilbud på skolen. 

 Forestilling: det nærmer seg audition til årets forestilling. 

 Verdensdagen for psykisk helse: ifm. denne vil psykisk helse være et tema 
på skolen. 

 

3 Årshjul: utsatt  

4 Trinnkveld: utsatt   

5 Fordeling av oppgaver 

Følgende oppgaver ble fordelt: 

 Sommerball: Ingelin Grødem 

 Oppvekstforum: Terje Lauvvik 

 Øygardsrevyen: Ragnhild Anfinsen & Lene Vatne Tingbø 

Øvrige oppgaver kommer vi tilbake til i neste FAU-møte 

 

6 Eventuelt 

 KFU: Monika hadde deltatt på KFU-møte hvor det bl.a. ble snakket om 
innsparinger i Sandnes-skolen, finansieringsmodell, svømmeopplæring og 
utbygging av skoler. 

 Foreldrekveld: Vi snakket om muligheten og interessen for å arrangere en 
foreldrekveld med foredrag om aktuelle tema. FAU vil komme tilbake til 
dette. 

 Kantine: det ble kort nevnt at elevrådet ønsker sjokolademelk. FAU vil 
komme tilbake til kantineordningen som egen sak i et senere møte. 
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